
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. januar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

B 14
Om udbud af statens advokatarbejde.
Af Preben Bang Henriksen (V) m.fl.

Samrådsspørgsmål F
Er ministeren bekendt med, at regninger fra Kammeradvokaten via kreditnota
efterfølgende er blevet nedsat, fordi staten har klaget over salæret til Kamme-
radvokaten. Har staten nogensinde indbragt en regning fra Kammeradvokaten
for salærklagemyndigheden (Advokatnævnet)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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